
                                       Protokół Nr XXXVII /2018 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  6 marca  2018 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski ,  witając panie i panów radnych, panie i panów sołtysów,Wójta Gminy 

wraz z pracownikami, Dyrektorów Szkół, Przedszkola , powitał Panią Kierownik  

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Ewę Grzyb życząc jej dobrej 

współpracy z Radą Gminy oraz żeby dobrze czuła się na naszym terenie , powitał 

Kierownika Prewencji  Komisariatu Policji w Małogoszczu Pana Jarosława 

Strzeleckiego oraz dzielnicowego Pana Marka Żarskiego . Przewodniczący Rady 

przedstawił porządek obrad informując iż  z porządku obrad zostanie wycofana 

uchwała w sprawie  przyjęcia rezygnacji radnego – uchwała była przygotowana 

lecz uległy zmianie przepisy Kodeksu Wyborczego gdzie decyzje o podjęciu 

rezygnacji radnego podejmie Komisarz Wyborczy , w związku z tym dokumenty 

z tym związane zostaną przesłane do Delegatury Krajowego Biura Wyborczego 

w Kielcach. Porządek ten został poddany pod głosowanie, wszyscy jednogłośnie 

byli za jego przyjęciem  z wyłączeniem uchwały w sprawie  przyjęcia rezygnacji 

radnego.  Na stan 15 radnych udział w sesji wzięło 13 radnych  zgodnie                       

z załączoną listą obecności, a więc Sesja jest prawomocna  i władna do 

podejmowania uchwał. Na sekretarza został powołany radny Pan Kolekta 

Krzysztof zam. Oksa który  wyraził zgodę .Za przyjęciem propozycji Sekretarza 

głosowało 12 radnych natomiast  jeden  radny wstrzymał się od głosu.  

                    Porządek obrad:   

1.  Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

3. Interpelacje radnych. 

4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2017 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie                  

za rok 2017. 

7. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
➢ zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2018-2021 
➢ zmiany w budżecie gminy na 2018 rok 
➢ podziału gminy Oksa na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 

liczby radnych  wybieranych w każdym okręgu wyborczym 
➢ podziału gminy Oksa na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

11. Zamknięcie obrad 



Ad. 3 . 

  W interpelacjach radnych głos zabrali : 

- radny z Oksy Adamczyk Ryszard – aby podjąć  działania  w sprawie 

uporządkowania   gałęzi w modrzewiach aby można było swobodnie  tamtędy 

przejść 

  

Ad. 4 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

Informację o stanie bezpieczeństwa  i porządku publicznego za 2017 rok 

przedstawił Kierownik Prewencji Komisariatu Policji w Małogoszczu Pan 

Jarosław Strzelecki . Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

W tej sprawie zabrał głos radny Pan Różański Mieczysław który zaproponował 

aby odblaski były dostępne w sklepach w każdej miejscowości ponieważ nie 

wszyscy a przeważnie ludzie starsi nie mają możliwości ich zakupu. Pan 

Dzielnicowy poinformował iż odblaski były również  zakupione ze środków 

Urzędu Gminy oraz rozdawane jak również poinformował iż będzie rozmawiał        

z właścicielami sklepów aby zaopatrzyli swoje sklepy w odblaski . 

Po wysłuchaniu informacji zabrał głos radny Adamczyk który stwierdził iż 

mieszkamy w bezpiecznej gminie. 

Ad. 6 

Sprawozdanie  z  działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Oksie 

za 2017 rok przedstawiła  Kierownik Pani Ewa Grzyb – sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu. 

W tej sprawie zwrócił się z pytaniem radny Pan Mieczysław Różański – czy 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej zarezerwował środki finansowe na 

utrzymanie lokali – chodzi o budynek w Kanicach gdzie mieszkają rodziny. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi iż jest to budynek Gminy  oraz na gminie ciąży 

ustawowo obowiązek zapewnienia mieszkań socjalnych oraz jest tam jedna 

rodzina która jest umieszczona na podstawie decyzji Sądu. 

Ad. 7 

Informację z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2017 rok przedstawiła  



Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Pani Anna Pędziwilk – informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 8 

   Podjęcie uchwał w sprawie : 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy  Oksa na lata  2018-2021 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany w budżecie gminy na 2018 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali  wszyscy radni 

- podziału gminy Oksa na okręgi wyborcze , ustalenia ich granic i numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- podziału gminy Oksa na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych  

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

Ad.9 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

- sołtys z Błogoszowa Bogusław Warzyński – poinformował iż odbędzie się 

szkolenie dotyczące e-wniosków , bioasekuracji gdzie zaprosił wszystkich 

chętnych oraz poinformował iż posiada bilety na Targi Kielce. 

Wójt Gminy poinformował o bezpłatnych poradach prawnych które będą się 

odbywać w każdą środę w Urzędzie Gminy/ sala ślubów/  z inicjatywy Starosty, 

Fundacji Miśka Zdziśka oraz Wójta . Zakomunikował iż zbliża się termin 

zgłoszenia kandydata na Sołtysa Roku aby wytypować jednego kandydata 

spośród sołtysów. 

- radny Różański zwrócił się z pytaniem czy wszyscy rolnicy muszą mieć 

szkolenie dotyczące oprysków czy tylko właściciele opryskiwaczy – sołtys z 

Błogoszowa jako członek Izby Rolnej udzielił odpowiedzi.  

   

Ad. 10 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych : 



- radnemu z Oksy – były prowadzone prace porządkowe późną jesienią , było to 

z funduszu sołeckiego,  na wiosnę trzeba  będzie wyrównać , idealnie byłoby 

zasiać trawę lecz w tej chwili brak jest pracowników interwencyjnych , czekamy 

na formę robót publicznych gdyż jest to najbardziej opłacalne dla gminy lecz 

będziemy czynić starania aby uporządkować teren. 

Zabrał głos Przewodniczący Rady który podziękował sołtysowi z Błogoszowa za 

zorganizowanie grupy ludzi którzy dokonali obcięcia gałęzi wzdłuż drogi nie 

czekając na pracowników z gminy. 

Zakomunikował również iż wynikła niezręczna sytuacja  gdyż zmarła teściowa 

radnego Adama Popiół  lecz  nikt nie wziął udziału w pogrzebie natomiast została 

zamówiona Msza Św. na którą zaprasza  oraz złożył życzenia z okazji Dnia 

Kobiet. 

  

      W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji  Przewodniczący Rady 

podziękował za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


